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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Hány nap kell ahhoz, hogy érdemi válasz szülessen a "Jövedelmek az államigazgatásban "

című kérdésemre? " címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr .

Veres János pénzügyminiszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Jövedelmek az államigazgatásban K/7565 sz . írásbeli kérdésemre ön nem adott választ,
illetve ami válasz érkezett az elfogadhatatlan. ön azzal tér ki az egyértelmű válaszadás elöl,
hogy „a Pénzügyminisztériumnál, illetve a tárca felügyelete alá tartozó intézményeknél a
kifizetett összegek könyvelése, feldolgozása folyamatos, a 2008 . év kiadásainak pénzügy i
zárása a következő év elején aktuális, így tételes, végleges adatok jelenleg nem állnak
rendelkezésre .”
Miniszter Úr! Hogyan történhet az meg, hogy pont a pénzügyminisztériumban – amelyne k
kiemelt feladata a közpénzek feletti szigorú őrkődés, és törvényes gazdálkodás – nincs
nyilvántartás azokról a szerződésekről, amelyekre kérdésem vonatkozott, így ismé t
megkérdezem Öntől :

Hány miniszteri biztost, szakértőt, tanácsadót, illetve szakértői munkával megbízott
külső tanácsadó céget foglalkoztat, illetve foglalkoztatott a minisztérium valamint a
tárca felügyelete alá tartozó intézmények 2008 . évben?

Szíveskedjék megnevezni őket, valamint a kifizetett jövedelmekről is tájékoztatást
kérek,(fizetés, céljuttatás, cafetéria, költségtérítés, jutalom, stb .) .

2009. évre vonatkozóan is - a megkötött, vagy még érvényes, hatályos szerz ődések
alapján ( fizetés, céljuttatás, cafetéria, költségtérítés, jutalom, stb .) .



Ha,egy vállalkozás ellenőrzése során nem kapná meg az APEH munkatársa azokat a
szerződéseket, amelyek alapján a számlát kiállították, vajon mi történne ?

Tisztelt Miniszter Úr !

Őszintén remélem, hogy választ kapok a feltett kérdésemre öntől is, ugyan úgy, mint a többi
miniszter társától most, hogy újra 15 nap áll a rendelkezésére !

Várom őszinte válaszát!

Budapest, 2009 . január 6 .
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